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Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
                                                            
                                                                                                          
                                                            
                                                                 Interpelacja 
 
 
                                                                                             Roman Ciepiela 
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 
 
 

Zwracam się z wnioskiem o informację, czy tarnowski Urząd Miasta zamierza wydatkować 
pieniądze na promocję Igrzysk Europejskich w Tarnowie? Jeśli tak, to jaki jest budżet? Jaki jest 
plan promocji? Jak będzie wyglądać podział środków? Będzie konkurs ofert, zapytanie 
ofertowe, czy pieniądze będą kierowane uznaniowo np. do mediów? Kampania promocyjna 
będzie miała charakter lokalny czy ogólnopolski?  Kto za nią odpowiada? 
 

 
                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 
   /-/ Angelika Świtalska 

 
 
 
 
                                                                                                          
                                                                                                 
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 
 


